

Title (en)

MECHANISM FOR A CONTAINER FOR APPLYING A COSMETIC PRODUCT, CONTAINER COMPRISING SUCH A MECHANISM AND METHOD FOR OBTAINING SUCH A MECHANISM

Title (de)

MECHANISMUS FÜR EINEN BEHÄLTER ZUM AUFTRAGEN EINES KOSMETIKPRODUKTS UND BEHÄLTER, DER EINEN SOLCHEN MECHANISMUS UMFAST UND VERFAHREN ZUR HERSTELLUNG EINES SOLCHEN MECHANISMUS

Title (fr)

MÉCANISME POUR UN RÉCEPTACLE D'APPLICATION D'UN PRODUIT COSMÉTIQUE, RÉCEPTACLE COMPORTANT UN TEL MÉCANISME ET PROCÉDÉ D'OBTENTION D'UN TEL MÉCANISME

Publication

**EP 3895580 A1 20211020 (FR)**

Application

**EP 21168531 A 20210415**

Priority

FR 2003875 A 20200417

Abstract (en)

[origin: US2021321745A1] A mechanism for a receptacle for applying a cosmetic product is provided. The mechanism is designed to make the cosmetic product exit by at least one rotation movement, the mechanism including at least one sheath made of plastic material and a casing made of plastic material external to the sheath, the casing and the sheath being interfused in at least one point, called assembly point, so as to be integral in rotation and in translation.

Abstract (fr)

L'invention propose un mécanisme (20) pour un réceptacle (10) d'application d'un produit cosmétique, le mécanisme (20) étant conçu pour faire sortir le produit cosmétique par au moins un mouvement de rotation, ledit mécanisme (20) comportant au moins une gaine (24) en matière plastique et une enveloppe (28) en matière plastique extérieure à la gaine (24), l'enveloppe (28) et la gaine (24) étant fusionnées en au moins un point, dit point d'assemblage (40), de manière à être solidaires en rotation et en translation.

IPC 8 full level

**A45D 40/06** (2006.01)

CPC (source: CN EP US)

**A45D 40/023** (2013.01 - CN); **A45D 40/04** (2013.01 - CN US); **A45D 40/06** (2013.01 - EP US); **A45D 40/065** (2013.01 - US);  
**A45D 2040/0012** (2013.01 - US); **A45D 2040/0025** (2013.01 - US); **A45D 2200/05** (2013.01 - US)

Citation (search report)

- [A] JP H0819422 A 19960123 - SHISEIDO CO LTD, et al
- [A] JP 2020025622 A 20200220 - YOSHINO KOGYOSHO CO LTD
- [A] JP H08117022 A 19960514 - YOSHINO KOGYOSHO CO LTD
- [A] US 5597252 A 19970128 - ITO KENICHI [JP], et al
- [A] JP 2010029430 A 20100212 - DAIWA CAN CO LTD
- [A] DE 202011003088 U1 20120530 - SCHWAN STABILO COSMETICS GMBH [DE]

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

**EP 3895580 A1 20211020; EP 3895580 B1 20230405**; CN 113520020 A 20211022; FR 3109284 A1 20211022; FR 3109284 B1 20230324;  
US 11974650 B2 20240507; US 2021321745 A1 20211021

DOCDB simple family (application)

**EP 21168531 A 20210415**; CN 202110393060 A 20210413; FR 2003875 A 20200417; US 202117234723 A 20210419